
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 30. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 152
Ifølge Region Sjælland vil det koste 8 mio. kr. årligt at lade Tølløsebanen køre
til Holbæk, er ministeren enig i dette beløb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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